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تصمیم قائدی در خصوص ماندن یا رفتن از استقلال
مهدی قایدی بازیکن تیم فوتبال استقلال میگوید این تیم شرایط خوبی ندارد اما امیدوار است با حمایت هواداران این تیم به اوج برگردد.

به گزارش خبرنگاران گروه ورزشی گزارش خبر، مهدی قایدی بازیکن تیم فوتبال استقلال تهران پس از پیروزی دو بر صفر این تیم برابر پدیده گفت:
خداراشکر توانستیم با یک بازی خوب در شرایط سختی که در این مدت داشتهایم، پیروز شویم و دل هواداران را شاد کنیم. ما در این مدت سختی زیادی

کشیدهایم و این امکانات برای تیم استقلال زشت است. حرف زیاد زدهایم اما هیچ کدام انجام نشده است.
ما فقط برای هواداران و استقلال بازی میکنیم امیدوارم باز هم هواداران صدای ما را بشنوند و استقلال به روزهای اوج برگردد.

او درباره سفرش به دوبی بعد از بازیهای تیم ملی در بحرین گفت: من با آقای مجیدی هماهنگ کرده بودم. من استراحت نداشتم و آقای مجیدی به
من گفت که بعد از بازیهای تیم ملی میتوانی چهار روز استراحت کنی. من نمیدانستم مادرم قرار است به استقبال من بیاید و این اتفاق افتاد.

او درباره احتمال رفتنش از استقلال اظهار کرد: من با باشگاه قرارداد دارم و هر اتفاقی بیفتد باشگاه برای من تصمیم میگیرد.


